
      Zápis ze schůze obecního zastupitelstva obce Psárov

Den konání : 19.02.2015
Začátek jednání : 18.00 hodin
Konec jednání : 20.00 hodin
Přítomni : všichni členové zastupitelstva

Program :
1. určení zapisovatele a ověřovatele zápisu
2. zpráva inventarizační komise
3. rozbor hospodaření za rok 2014
4. různé
5. schválení usnesení

Jednání  zastupitelstva  zahájil starosta, přivítal přítomné členy a seznámil s programem 
schůze.
1. Starosta určil zapisovatelem zápisu pana Petrů, ověřovateli pana Rokose a pana Voláka.

2. Pan Václav Petrů – předseda inventarizační komise přednesl zprávu o provedené 
inventarizaci majetku Obce Psárov k 31.12.2014.
Při inventarizaci nebyly zjištěny žádné rozdíly oproti účetnímu stavu.

3. Starosta seznámil zastupitelstvo s výsledky hospodaření za rok 2014. Příjmy celkem činí 
13 633 973,11 Kč, tj. plnění upraveného rozpočtu na 99,5 %. Výdaje činí 14 735 145,77Kč, tj. 
plnění upraveného rozpočtu na 90,38 %. Výsledkem hospodaření je ztráta ve výši 
1 101 172,66 Kč. Na běžném účtě měla obec k 31.12.2014  částku  2. 893 384,20 Kč.
Rozpis příjmů a výdajů podle položek je přílohou zápisu. Závěrečný účet Obce Psárov bude 
projednán po auditu.

4.  a)   Starosta seznámil zastupitelstvo s kupní smlouvou na prodej obecního pozemku p.č. 
           506/7, v k.ú. Tříklasovice  o výměře 107 m2  p.Markétě Papežové. Dle předloženého 
            odhadu činí prodejní cena 3.210,- Kč.  Zastupitelstvo s prodejem souhlasí.

            Náklady na vklad do katastru nemovitostí uhradí kupující. 

b)  Zastupitelstvo projednalo žádost SÚS Jihočeského kraje, závod Tábor , o povolení 
vyjímečného kácení dřevin mimo les. Jedná se o stromy podél silnice č. III/12823, 
par.č. 507/1 z Tříklasovic směrem na Předboř.  Zdůvodnění žádosti – proschlé stromy, 
špatný zdravotní stav.
Vzhledem k tomu, že tyto stromy jsou již přestárlé, při silném větru dochází k lámání 
větví a dokonce k vývratím , zastupitelstvo s kácením souhlasí . Požadavek obce je, 
aby kácení bylo provedeno v průběhu tří let v období vegetačního klidu a bude 
požadovat náhradní výsadbu kolem komunikace ( na břehu, mimo komunikaci) a 
kolem jiných iobecních cest v celkovém počtu 60 ks stromů. Obec bude v letošním 
roce opět  žádat o opravu komunikace a bude možno silnici alespoň rozšířit.

c)  Starosta předložil k projednání a schválení materiál „ Systém náležité péče“ 
hospodářského subjektu Obecní lesy Psárov uvádějícího poprvé na vnitřní trh dřevo 
vytěžené na pozemcích hospodářského subjektu.. Tento materiál vychází s platných 



zákonných předpisů , nařízení EU.  Předpis ukládá povinnosti subjektu při těžbě dřeva, 
evidenci a prodeji vytěženého dřeva.

d) Obec obdržela žádost p. Miroslava Šimečka, Michala Doležala a Václava Zdráhala o 
odkoupení obecních pozemků. Při provedené digitalizaci bylo zjištěno, že užívají 
obecní pozemky.Jedná se o malé výměry. Zastupitelstvo uložilo zájemcům o 
odkoupení provést zaměření, zhotovení soudních odhadů. Následně bude znovu jejich 
žádost projednána.

e) Obec obdržela od stavebního úřadu kolaudační rozhodnutí  na rodinný dům manželů 
Šenoltových.

f) Obec obdržela dražební vyhlášku na dražbu ve věci exekuce nemovitých věcí 
zapsaných na listu vlastnictví č.102 v k.ú. Tříklasovice. Dražba proběhne elektronicky 
8.4.2015.

g) Zastupitelstvo schválilo smlouvu o poskytnutí finančního příspěvku ve výši 1 500,- Kč 
pro základní školu v Tučapech na krytí nákladů na gymnastický kroužek.

6. Usnesení schůze zastupitelstva 01/2015

A. Zastupitelstvo schvaluje

1. Zprávu předsedy inventarizační komise. 
2. Zprávu o hospodaření obce v roce 2014
3. Prodej pozemku p.č. 506/7 v k.ú. Tříklasovice p. Papežové za odhadní                      

cenu 3 210,- .
4. Žádost SÚS Tábor a povolení kácení stromů u silnice č. III/12823 s podmínkou 

náhradní výsadby.
5. Vnitřní předpis „ Systém náležité péče“ pojednávající o povinnostech při těžbě a 

prodeji dřeva.
6. Smlouvu na poskytnutí příspěvku ZŠ Tučapy ve výši 1.500,- Kč

Zapsal :  Petrů

Ověřil :  Rokos

  Volák


